
 

 

 

Vår djupaste rädsla är inte att vi är otillräckliga. 
 

Vår djupaste rädsla är att vi inom oss har omätbara krafter.  
Det är vårt ljus inte vårt mörker som skrämmer oss. 

 
Och vi frågar oss själva. 

Vem är jag att vara briljant, praktfull, begåvad och sagolik? 
Faktum är, vem är du att inte vara det? 

 
Du är ett barn av Gud. 

Att du förminskar dig själv, räddar inte världen. 
 

Det finns inget upplysande i förminskning, så att andra omkring dig ska 
slippa känna sig osäkra. 

 
Vi är födda att manifestera Guds storhet som finns inom oss.  

Och den finns inte i bara några av oss, den finns i oss Alla. 
 

Och när vi låter vårt eget ljus stråla ger vi omedvetet gåvan till andra 
människor att göra detsamma. 

 
När vi befriar oss från våra rädslor, befriar vi automatiskt andra  

med vår Närvaro.
 

1918 07 18 – 1913 12 05


